
" شهروند خبرنگار "
روزنامه نسيم خوزستان باشيد

www.nasimekhouzestan.ir
روزنامه نسيم خوزستان را با انتقادات، پيشنهادات  

و انعكاس مشكلات شهرتان ياري رسانيد.

* در ايامي که خوزستان درگير دفاع مقدس بود استان هاي ديگر حدود 500 تا 550 مدرسه 
ساختند و خسارت هاي خوزستان جبران نشد. 

  AFC  از پرسپوليس توضيح خواست ؛

چشم هاي ميكائيل
 راز شادي عيسي در قطر
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پرونده مرتكبين جرايم خشن
خارج از نوبت رسيدگي مي شود ؛

اشد مجازات در انتظار 
سارقين مسلح است

مديرکل روابط عمومي 
سازمان نظام پزشكي ايران :

فصل پاييز 
وحشتناک است!
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سخنگوی کميسيون اصل 90 مجلس :
خلع يد مالک نيشکر هفت تپه قطعی شد

سخنگوی کمیسیون اصل 90 گفت: تمامی دستگاه های 
نظارتی و امنیتی اعم از سازمان خصوصی سازی و وزارت 
مدیریت  ید  خلع  ماه،  آبان  پایان  تا  که  پذیرفتند  اقتصاد 
فعلی نیشکر هفت تپه شوش انجام و جایگزین تعیین شود.

علی خضریان پس از برگزاری نشست بررسی مشکلات 
کارگران شرکت کشت و صنعت نیشکر هفت تپه گفت: 
بعد از رسیدگی به موضوع کشت و به ثمر رسیدن موضوع 
تپه،  هفت  شرکت  کارگران  دستمزدها  و  حقوق  پرداخت 
امنیتی  و  نظارتی  دستگاه های  تمامی  بار  نخستین  برای 
پذیرفتند  اقتصاد  وزارت  خصوصی سازی،  سازمان  از  اعم 
تا پایان آبان ماه خلع ید مدیریت فعلی انجام و جایگزین 
تعیین شود تا وضعیت هفت تپه از شرایط نامساعدی که از 

سال 9۴ دچار آن شده خارج شود.
نماینده مردم تهران، ری، شمیرانات، اسلامشهر و پردیس 
سازمان  شد  مقرر  داد:  ادامه  اسلامی  شورای  مجلس  در 
خصوصی سازی و وزارت اقتصاد به صورت هفتگی گزارش 
اقدامات انجام شده در راستای خلع ید را به مجلس ارائه 

دهد تا این مهم در زمان مقرر رقم خورد.
وی درباره شرایط انتخاب مالکان آتی این شرکت، توضیح 
داد: از آنجا که اداره این شرکت به تامین اعتبار مالی نیاز 
داوطلب  از دستگاه های  بررسی شود کدام یک  باید  دارد 
توانی دارند و دقیقا به همین  بر آن، چنین  برای تصدی 
دلیل یک و نیم ماه برای تغییر متصدی زمان گذاشته شده 
است چرا که اگر این شرکت به دست یک بخش دولتی 
یا خصوصی داده شود که توان تامین نیاز مالی شرکت را 

ندارد مشکلی حل نخواهد شد.
خضریان بیان کرد: مجلس به دنبال اعمال نفوذی مبنی 
بر اینکه شرکت هفت تپه به چه مالکی سپرده شود نیست 

و این مهم بر عهده دولت است.
اسلامی  شورای  مجلس   90 اصل  کمیسیون  سخنگوی 
اظهار کرد: اکنون مسئله اصلی شرکت هفت تپه سپردن 
آن به بخش دولتی نیست چراکه مشکل برخی شرکت ها 
مانند هپکو با وجود واگذاری به بخش دولتی بر قوت خود 
به  شرکت  این  سپردن  اصلی  مسئله  بنابراین  است  باقی 
دستگاهی است که اهلیت اداره آن را داشته باشد واهلیت 
اداره آن را داشته باشد و به یقین اهلیت در واگذاری مهمتر 

از دولتی شدن آن است.

با بيش از هزار کلاس سنگي ؛

خوزستان۱۰ هزارکلاس درس
 از استاندارد کشوری عقب است

رئيس کميسيون عمران مجلس :

قيمت مصالح 
ساختماني از کارخانه 
تا بازار 200 درصد 

اختلاف دارد!

قابل توجه خانم ها ؛

شگرد پول گرفتن 
از همسر را
ياد بگيريد

عضو کميسيون عمران مجلس :

رهن و اجاره خانه 
براي مردم

آرزو شده است!
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معاون استاندار خوزستان :  

مشكلات زيرساختي 
شهرستان کارون 

زياد است
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